
 

 

 

 

 

Motie Beschikbaarheid wijkagent 

Datum:    28 oktober 2014 

Onderwerp: Beschikbaarheid wijkagent 

De gemeenteraad van Maastricht in vergadering bijeen op 28 oktober 2014: 

 

Constaterende dat 

-In het item "Politie in ontwikkeling"  de Nederlandse Politie in haar visie bericht,  dat de politie een 

belangrijke rol speelt bij het bevorderen van de veiligheid van burgers. 

- De politie , om die rol goed te kunnen vervullen in een sterk veranderde samenleving, er naar 

streeft om haar functioneren voortdurend te verbeteren. 

- In dit kader het gebiedsgebonden werk een leidend principe is voor de Nederlandse Politie en 

daarom wordt gekozen de politiefunctie dicht bij de burger te houden 

-Het gebiedsgebonden werken in grote mate wordt uitgevoerd door de wijkagent . 

-  De wijkagent zijn werkzaamheden, anders dan vroeger, niet meer alleen verricht , doch vanuit de 

integrale aanpak en samenwerking met een groot aantal andere relevante partners in de 

veiligheidsketen. 

Overwegende dat 

-De gemeenteraad , mede door de in formatie in de raadsconferentie veiligheid en  via informatie 

van burgers, van mening is, dat de wijkagent, ondanks de planning, te weinig daadwerkelijke tijd 

beschikbaar is voor zijn wijk en derhalve niet de beloofde uren als wijkagent kan besteden. Dit geldt 

ook voor de wijkagent met een speciale taak ( met name de studentenagent). 

-De wijkagent van evident belang is voor de veiligheidsgevoelens ven burgers en door zijn/haar 

aanwezigheid ook een bijdrage wordt geleverd aan de leefbaarheid van buurten. 

-De gemeenteraad van mening is, dat de wijkagent , bij wel beschikbaar zijn, niet altijd zichtbaar is in 

de wijk. 

-Duidelijkheid  gewenst is  over het  effectieve aantal  wijkagenten in Maastricht( Volgens het 

Ministerie van veiligheid en Justitie 1 op 5000 inwoners). 



-Duidelijkheid gewenst is over de daadwerkelijke tijd, die de beschikbare wijkagenten in de wijk 

kunnen besteden 

-Uitleg  noodzakelijk is over de niet zichtbaarheid van de wijkagent, terwijl hij toch gepland staat en 

beschikbaar is. 

-Uitleg noodzakelijk is over de positie van de wijkagent binnen de huidige reorganisatie. 

-Duidelijkheid gewenst is over de daadwerkelijke inzet van de studentenagent, aangezien zijn inzet 

structureel achterblijft bij alle eerdere toezeggingen. 

Besluit 

Het college te verzoeken 

- De gemeenteraad  informatie te verstekken over het totaal aantal wijkagenten en de eventuele 

deeltaken van de wijkagent. 

- De gemeenteraad informatie te geven over de daadwerkelijke beschikbare tijd van de wijkagent 

voor zijn/haar wijk uitgedrukt in uren op weekbasis. 

- de gemeenteraad periodiek te voorzien van een voortgangsrapportage over de daadwerkelijke inzet 

van de wijkagent in de buurten, de verrichte werkzaamheden en de bereikte resultaten. 

-In overleg met de politieleiding te bewerkstelligen, dat de wijkagent daadwerkelijk hoofdzakelijk 

ingezet wordt  voor of in hun wijk( en). Dit geldt ook voor de speciale agent met betrekking tot de 

inzet voor de studenten. 

-De samenwerking te zoeken met de andere burgemeester in Limburg teneinde eenduidige 

informatie te verkrijgen over de positie van de wijkagent. 

En gaat over tot de orde van de dag 

 

Jan Erckens    Albert Nuss 
SPM     PvdA 
 
John Gunther    Esmiralda Thieme 
SP     PVM 
 
Gert-Jan Krabbendam   John Steijns 
GL     SBM 
 
Michel Severijns   Jan Hoen 
VVD     MV 
 
Bert Jongen    Kitty Nuyts 
D66     LPM 
 
Vivianne Heijnen 
CDA 




